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SLOVENSKO: Po 20.00 hodine polícia začala rozpúšťať protestné zhromaždenie z cestných
komunikácií v okolí Hodžovho námestia, ktoré počas dňa zablokovali.

Na zásah nasadila niekoľko desiatok ťažkoodencov, ktorí v rojnici postupovali proti protestujúcim.
Podarilo sa im uvoľniť zablokovaný autobus MHD v podjazde na Hodžovom námestí. „Premávka je
už obnovená v plnom rozsahu,“ informoval hovorca Dopravného podniku mesta Bratislavy Martin
Chlebovec.

Bezpečnostné zložky o proteste na Hodžovom námestí vedeli dopredu, aj keď verejné zhromaždenie
nebolo oficiálne oznámené. Mestská časť Staré Mesto uviedla, že neohlásenie protestu nie je dôvod
na jeho zakázanie. Hovorca Starého Mesta Matej Števove tvrdí, že problémom neohlásených a
nepovolených zhromaždení je chýbajúci, respektíve úradom neznámy organizátor. Poukázal, že podľa
zákona o zhromažďovacom je za pokojný a bezpečný priebeh verejného zhromaždenia zodpovedný
organizátor.

Ministra vnútra Romana Mikulca mrzí, že neohlásené zhromaždenie znepríjemnilo deň vodičom aj
obyvateľom mesta, ale rozumie snahe polície vyhnúť sa použitiu donucovacích prostriedkov, ktoré by
mohlo viesť k eskalácii napätia.

Ak sú výsledkom protestov v hlavnom meste zablokované cesty a strach občanov z agresivity,
Ministerstvo vnútra by malo podľa Martina Klusa z SaS situáciu vysvetliť a ponúknuť opatrenia, aby
sa podobné situácie neopakovali.

Poslanec Ondrej Dostál na sociálnej sieti napísal, že polícia mala zákonný dôvod zakročiť na
zhromaždení v Bratislave.

Podľa zákona o zhromažďovacom práve neohlásené zhromaždenie môže obec rozpustiť alebo zakázať
„ak sa má konať v mieste, kde by potrebné obmedzenie dopravy a zásobovania bolo v závažnom
rozpore so záujmom obyvateľstva, ak možno bez neprimeraných ťažkostí konať zhromaždenie inde
bez toho, že by sa tým zmaril oznámený účel zhromaždenia.“ Nečinné prizeranie sa polície podľa
neho nie je riešením problému, ale neriešením.

Protesty odsúdila aj šéfka Za ľudí Veronika Remišová. Nemyslí si, že blokovanie dopravy v rámci
neohlásenej demonštrácie je druh protestu, ktorým sa kultivovane presadia nejaké požiadavky.

Podpredseda strany Juraj Šeliga sa ohradil voči šíreniu dezinformácií na protestoch. Demonštrantov
vyzval, aby sa presunuli na námestia a uvoľnili cesty.

„Dokedy ideme ustupovať hoaxom a hlúpostiam. Veci sú hore nohami a je na čase riadiť sa zdravým
rozumom a nie donekonečna byť korektní a chápaví. Najmä, keď nezaznievajú argumenty, ale
hlúposti,“ tvrdí Šeliga.

Od policajného prezidenta Petra Kovaříka očakáva vysvetlenie, čo robila od rána polícia, keď bol
hlavný ťah v meste blokovaný. Postupu polície počas protestu nerozumie.

Primátor Bratislavy Matúš Vallo verí, že štátna polícia sa na prípadné ďalšie protesty pripraví lepšie
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„a prejavenie názoru demonštrantov už nebude spojené s paralýzou mesta“.

„Každý má právo vyjadriť svoj názor, no mal by to urobiť slušne a bez toho, aby obmedzoval slobodu
druhých,“ povedal premiér v reakcii na štvrtkový protest odporcov očkovania. Jediné, čo podľa neho
pomôže „vyprevadiť“ koronavírus zo sveta, je vybudovanie kolektívnej imunity prostredníctvom
očkovania. „Verím v to, že každý racionálny človek sa potom pre vakcínu rozhodne, lebo je to
momentálne jediné a najefektívnejšie riešenie, ktoré máme,“ dodal Heger.

Protestujúci chcú v piatok ráno v proteste pokračovať.


